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Zgłoszenie interpelacji ws. konieczności dostosowania rozkładu jazdy autobusów na potrzeby 

dawców krwi do jastrzębskiego oddziału RCKiK w Raciborzu 

o tym jak ważną rolę w zdrowiu człowiek ma krew i osocze przypomnieliśmy sobie 

szczególnie w ostatnim czasie. Wiele problemów jastrzębskiego oddziału RCKiK zostało już 

zażegnanych. Profesjonalny i opiekuńczy personel wespół z nową Dyrekcją wreszcie godnie 

ulokował, wyremontował i wyposażył jastrzębski RCKiK, który ma swoją siedzibę po byłej izbie 

przyjęć przy ul. Krasickiego 21. Ogromna w tym także zasługa Fundacji JSW S.A. która 

ufundowała nowoczesne, wymagające wymiany fotele do donacji oraz zaplecze informatyczne. 

Pozostał jednak nierozwiązany problem z dojazdem do oddziału. Dawcy krwi skarżą się 

personelowi na niekorzystny rozkład jazdy autobusów MZK. Mając na uwadze chęć wsparcia 

bardzo potrzebnej działalności RCKiK, chęć przywrócenia świetności tego oddziału (przed 

problemami lokalowymi donacji w jastrzębiu było przeszło 1.100 w miesiacu, obecnie to połowa 

tego) a także potencjalnych pasażerów dla MZK ośmielam się zapytać Panią Prezydent, 

1. Czy Pani Prezydent wystąpi do MZK i wypracuje zmianę rozkładu jazdy w taki sposób, by 

potencjalni dawcy krwi i osocza mogli korzystać z autobusów MZK, tym samym wspierając 

RCKiK i pacjentów dzięki nim leczonych? 

2. W jakim czasie może nastąpić taka korekta i w jakim zakresie? 
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